
PROTOKOLL 

Församlingsrådet i Skellefteå landsförsamling 

Församlingsgården, onsdag 2023-12-06 kl. 18.30-21:30 

 

Närvarande: 

Cathrine Eiderhäll, församlingsrådets ordförande 

Kurt Vallmark, ledamot 

Carina Strand, ledamot 

Erik Vikström, ledamot 

Barbro Holmlund, ledamot 

Jan Sundström, ledamot 

samt 

Tom Randgard, pastoral chef 

Johan Holmgren, präst (medverkade vid § 88- § 93) 

Tage Andersson, präst (medverkade vid § 88- § 93) 

Maria Lund, präst (medverkade vid § 88- § 93) 

 

§ 88 Sammanträdets öppnande. 

Församlingsrådets ordförande Cathrine Eiderhäll hälsade församlingsrådets medlemmar samt 

inbjudna präster välkomna till kvällens möte och öppnade därefter sammanträdet. Cathrine höll 

därefter en inledning och ledde mötesdeltagarna i en bön. 

 

§ 89 Val av sekreterare. 

Erik Vikström valdes till sekreterare för kvällens sammanträde. 

 

§ 90 Notering av tjänstgörande ersättare. 

Inga ersättare närvarade vid kvällens sammanträde. 

 

§ 91 Val av justerare. 

Carina Strand valdes till justerande ledamot av kvällens sammanträde. 

 

§ 92 Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes.  



§ 93 Samtal med församlingens präster om gudstjänst och fördjupning. 

Församlingsrådet diskuterade församlingens gudstjänster och annan fördjupning. Frågor som 

kom upp under samtalet var följande: 

 

- Hur når vi alla yrkesverksamma som bär på en längtan efter Kristus och Svenska 

kyrkan? Med undantag för körerna är verksamhet under vardagarna förlagd till dagtid. 

Om vi vill ha fler och mer kyrkobesökare som tar del av Gudstjänsterna kan verksamhet 

och grupper under vardagarna var viktig. Verksamheten och grupperna som träffas i 

Svenska kyrkan behöver ha ”riktning mot Söndagen” men idag det inte finns grupper 

och träffar för andra än daglediga. Hur kan församlingen lägga till – ta bort - ändra om 

-  ställa om verksamheterna? 

- Hur kan församlingen ha mer fördjupning och andlig fördjupning? 

- På vilka sätt är kontinuiteten viktig och kan bidra till ett rikare gudstjänstliv i 

församlingen? 

- Hur kan vi bli bättre på att församlingens verksamhet bärs av ideella? Svenska kyrkans 

anställda gör idag jättemycket bra men som med stor fördel kan bäras genom idealitet.  

- Går det att koppla ihop träffar och annan verksamhet med Gudstjänst? 

- Hur når vi alla unga vuxna som inte längre känner sig hemma i ungdomsträffar men där 

klivet till ”vanlig” kyrkobesökare fortfarande är stort? 

 

§ 94 Föregående protokoll. 

Föregående protokoll lästes igenom och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 95 Information från pastorat och församling. 

Under punkten informerades församlingsrådet om följande: 

- att Svenska kyrkan är utsatt för en cyberarattack och bland annat har de anställdas 

datorer lämnats in för kontroll. Bokningar görs för tillfället via telefon samt papper och 

penna. Fakturahanteringen görs manuellt.  

- att ekonomin ser bra ut och ligger (i oktobers siffror) cirka 1 miljon över budget.  

- att det för närvarande inte är några vakanser i församlingen. 

- att det är ekumenisk bönevecka 18–25 januari och församlingen är med och arrangerar. 

- att församlingsrådet inbjuds till en träff för arbete med Församlingsinstruktion (FIN) 

29:e februari 19:00-21:00. 



- att landsförsamlingen kommer köpa in glaskonstverk av Ulrik Kvist. 

- att, direkt efter julbönen, kommer ett gemensamt julfirande – öppet för alla – arrangeras 

i församlingsgården 24:e december 12:00-19:00.  

- att första numret av pastoratets nya magasin Liv är på väg ut till församlingsborna. 

 

§ 96 Information från kyrkoråd, kyrkofullmäktige och gemensamt församlingsråd. 

Under punkten informerades församlingsrådet om följande: 

- att kyrkofullmäktige har fastställt budget för 2024. 

- om förändringen av predikoturen och att annonsen i Norran fasas ut under våren 2024. 

 

§ 97 Kyrkhelgen. 

Tom Randgard rapporterade från arbetet med kyrkhelgen. Landsförsamlingen kommer under 

kyrkhelgen 2024 ta mer plats än tidigare år. Det kommer bland annat att genomföras drop in 

dop och/eller drop in vigsel under lördagen och folkmusiklaget kommer medverka i 

gudstjänsten på söndagen. Ytterligare en nyhet inför 2024 är att marknaden på söndagen börjar 

efter gudstjänsten. 

 

§ 98 Skrivelser. 

Cathrine Eiderhäll informerade om en skrivelse som inkommit till församlingsrådet från Daniel 

Steinvall. Församlingsrådet läste igenom och diskuterade skrivelsen. Församlingsrådet noterar 

skrivelsen och kommer, via Tom Randgard, svara Steinvall. 

 

§ 99 Sammanträdesplan för åren 2024 och 2025. 

Församlingsrådet beslutade: 

- att församlingsrådet ska sammanträda onsdag 24:e januari klockan 18:30. 

Sammanträdet inleds med fika.  

 Sedan tidigare finns beslut på ett sammanträde tisdag 9 januari klockan 18:00 med 

samtal och diskussion med omvärldsbevakning och om arbetet med den nya 

församlingsinstruktionen. 

-  att bordlägga beslutet om sammanträdesplan för resterande av 2024 samt för 2025. 

 

§ 100 Globala rådet. 

Barbra Holmlund rapporterade att inget möte i rådet ännu har ägt rum.  

 



§ 101 Kollekter. 

Församlingsrådet beslutade: 

- att kollektlista för januari och februari fastställs enligt bilaga.  

- att kollektlista för resten av 2024 bordläggs till sammanträde i församlingsrådet i 

januari. 

 

§ 102 Övriga frågor 

- Inventarieansvarig.  

Tom Randgard lyfte frågan om inventarieansvarig i församlingen och församlingsrådet. Barbro 

Holmlund är sedan tidigare vald till textilansvarig. Detta behöver rapporteras in. Tom ansvarar. 

 

- Om idealitet och volontärer.  

Carina Strand lyfte frågan om idealitet och ideella/volontärer. Församlingsrådet förde ett samtal 

om vikten av idealitet och behovet av ideella i såväl gudstjänst- som församlingslivet. 

 

- Dopdroppar.  

Barbro Holmlund frågade om när och var församlingens dopdroppar delas ut och Tom Randgard 

informerade om vilka beslut om finns. 

 

§ 103 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde kommer vara i församlingsgården tisdag 9:e januari klockan 18:00. 

 

§ 104 Sammanträdet avslutas 

Församlingsrådets ordförande Cathrine Eiderhäll tackade alla närvarande för kvällens möte och 

avslutade därefter sammanträdet.  

 

_______________________________________ 

Cathrine Eiderhäll, församlingsrådets ordförande 

 

_______________________________________ 

Erik Vikström, mötessekreterare   

 

_______________________________________ 

Carina Strand, justerare 


